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Skolski odborjednoglasno daje suglasnostravnateljicizazasnivanje radnog odnosa zaradnomjesto
uditelj a tkvatsko g j e zika za kandidatkinj u Ana-Marij u B orozan

Skolski odbor jednoglasno daje suglasfidsliarmateljicizazasnivanje radnog odnosa zaradnomjesto q

strudnog suradnika pedagoga za kandidatkinju Danielu Noll.

Skolski odbor jednoglasno daje suglasnost rawatelji ci za zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto
uditelja lelesne i zdravstvene kulture zakandidata Mattea Martletka.

Toika 4. Razno

Ravnateljica je obavijestila prisutne da je Skola dobila suglasnost za zapolljavanje za radno mjesto
kuhara. NaHZZ bila je prijava potrebe i na 60 dana je zaposlen kuhar, a objavit ie se i natjedaj.

Od sijednja je krenuo projekt besplatne prehrane, mlijednog obroka, u koji je ukljudeno 61,7 od 687
udenika. Ravnateljica je istaknula da je razgovarala s kuharima i da 6e sada kad ih ima detvero poraditi
na raznolikijim menijima. Takocler je navela kako je u gradski ured poslan dopis s podacima kakvo
sucle i kakvi uretlaji trebaju Skolskoj kuhinji. Plan je da, ako se dobije ne5to od opreme za kuhinju od
Grada i time se pobolj5a stanje opremljenosti kuhinje, da se od jeseni moZda podne i sa ponudom
rudkaza vi5e razrede. Tada bi interes za mlijedni obrok moLda bio manji pa bi taj rudak mogao biti
besplatan.

Ravnateljica je pojasnila kako Ministarstvo financira obrok - ali navodi da u cijenu od 1,33 eur ulaze
namirnice, energenti, prijevoz, plade, materijalna praya, uretlaji i oprema, namje5taj, investicijska
ulaganja i drugi tro5kovi. Jako puno togatlazi u tu nisku cijenu. Dodaje da kad se duju prigovori
roditelja na neki obrok da oni trebaju znati da to nije samo taj proizvod nego puno vi5e od toga. Istide
kako se svi trude, princip je da tri dana bude vo6e, jedan dan jogurt ili slidno, jedan dan sendvid
kruh/sendvi(, tamaz, te dodaje da postoji problem s obrocima iz posude tipa cornflakes zbog
nedostatka posuda i problema s perilicom posuda.

Na pitanje gde Raji6 Azinovid moZe li reii Sto todno treba kuhinji da se unaprijedi, u sludaju da netko

od roditelja moZe pomo6i. Ravnateljica je rekla da treba sigurno nabaviti dva profesionalna friZidera,
konvekcijsku pe6nicu i sl. , a javit 6e todno popis.

Sto se tide problema s odvodom u kuhinji otkriveno je kako su cijevi bile o5te6ene korijenjem od
smreke koja se nalazila ispred Skole. Gradski odbor je nakon zamolbi odobrio uklanjanje, odnosno
doneseno je rje5enje o uklanjanju smreke pa se problem odvoda sanirao.

Skola;e narudila dva ko5a za sme6e za vanjsko igrali5te dija je cijena 5.000 kn + pdv.

Ravnateljica je najavila kako se 5ko1a priprema za provodenje nacionalnih ispita. Gcla Mesi6 izrazila je
zabrinutost yezano za reakciju roditelja, a zbog toga jer (,e zbog nedostatka prostora i strogih pravila
oko odrZavanja nacionalnih ispita vjerojatno biti promjena u smjenama i rasporedu. Te promjene ie
obuhvatiti i ostale udenike, ne samo osma5e, ali da rade najbolje Sto mogu. Takotler je istaknula kako
taj dodatni angaLmanuditeljima nije pladen. I ravnateljica i Gtla Raji6 Azinovi6 sloZili su se da je ovo
poseban sludaj i da 6e svi trebati biti fleksibilni i imati razumijevanja.

G<la Rajii Azinovi6 upitala je planira li Skola zaposliti strudnog suradnika psihologa, na Sto je
ravnateljica odgovorila da planira poslati zamolbu u gradski ured jer po drZavnom pedago5kom
standardu nedostaje jedan strudni suradnik.

Dovr5eno u 19:20 sati.
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